
P R O T O K Ó Ł   NR  1.2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i 

Ochrony Środowiska 

odbytego w dniu 24 lutego 2015 roku. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Ryszard Kaczor – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

-    członkowie Komisji wg listy obecności,  

-    Radosław Ciechacki – Wójt Gminy,  

- Dorota Kraska- Wadych  – Sekretarz Gminy, 

- Ewa Bukowska – Skarbnik Gminy. 

 

 

Nieobecni:  

- Krzysztof Paliński– członek Komisji Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Środowiska   

- Jerzy Szczęsny – członek Komisji Rewizyjnej  
 

Porządek posiedzenia:  
1.      Zaopiniowanie materiałów na V Sesję Rady Gminy.  

2.      Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2015. 

3.      Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4.      Sprawy różne.  
 

 

ad.1. Komisja omawiała następujące informacje i projekty uchwał związane z V Sesją Rady 

Gminy:  

a) Komisja po zapoznaniu się z informacjami Skarbnik Gminy jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

 

b) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację Wójta Gminy na temat 

podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym.  

 

c) Sprawozdanie z działalności GOKiS za 2014 rok. 

Danuta Wegierska zwróciła uwagę na po raz kolejny zgłaszany problem kosztów 

zużycia energii w budynku OSP w Czarżu. czy niemo zna tego rozwiązać? 

Wójt Gminy poinformował że od stycznia  będą koszty pokrywane po połowie przez 

GOKiS i Bibliotekę. Koszty zakupu liczników są bardzo duże stąd takie rozwiązane.  

Szymon Dunal powiedział, że najlepiej przekazać  obiekty sportowe do szkoły.  

Ryszard Kaczor zobowiązał się zorganizować spotkanie i zaprosić przedstawicieli 

szkól, GOKiS i LKS celem omówienia spraw związanych z utrzymanie boisk 

sportowych. 

 



Danuta Węgierska poinformowała, że na posiedzeniach organu doradczego GOKiS 

rozważano możliwość przeniesienia działalności świetlicy do dużej sali w Boluminie. 

Michał Wąchała powiedział, że Pani Dyrektor mówi że świetlica musi zarabiać, zwrócił 

uwagę na duże koszty wynajmu. 

Wójt Gminy powiedział, że obiekt w którym znajduje się świetlicy najlepiej wystawić 

na sprzedaż, gdyż jego utrzymanie generuje koszty. Powiedział, że w tej sprawie należy 

uzyskać opinię Rady Sołeckiej w Boluminie. 

Michał Wąchała zobowiązał się zorganizować spotkanie z przedstawicielami Rady 

sołeckiej w Boluminie w tej sprawie.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w sprawozdanie, które zostało 

przyjęte jednogłośnie. 

 

d) Komisja zapoznała się z interpelacją Radnej Beaty Niedziela w sprawie dostępu do 

drogi. 

Wójt Gminy w ramach wprowadzania powiedziała, że należy dogadać się z Panem 

Warcabą i problem dostępu zostanie rozwiązany. 

Danuta Węgierska zapytała, czy gmina nie ma możliwości dogadania się w 

przedmiotowej sprawie z Pana Warcabą. 

Wójt Gminy odpowiedział, że takiej możliwości nie ma. Jednocześnie zaznaczył, że 

cały czas rozważamy problem w stosunku do jednego gospodarstwa, a on dotyczy 

również Państwa Blumestein. Poinformowała, że mediacje w tej sprawie miedzy 

stronami się odbyły. 

Danuta Węgierska zaproponowała ponowne wystąpienie do Dyrekcji Lasów 

Państwowych o możliwość wykupu gruntów.  

Wójt Gminy powiedział, że Urząd  ponownie wystąpi do lasów,  zaznaczył ze Gmina 

nie będzie wykupowała gruntu, bo to będą ogromne koszty. 

Za przyjęcie w/w wniosku głosowano – 8, wstrzymujący-1.   

 

e) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację na temat działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego w roku 2014. 

f) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała roczne sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny. 

g) Komisja zapoznała się z informacją na temat działalności sportowej w roku 2014 oraz 

sprawozdaniami poszczególnych klubów sportowych działających na terenie Gminy. 



      W wyniku dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w informacje. 

 

h) Komisja po zapoznaniu się z informacjami Wójta Gminy jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przeszkoli prowadzonych przez Gminę 

Dąbrowa Chełmińska.  

i) Komisja po zapoznaniu się z informacjami Wójta Gminy oraz po przeprowadzonej 

dyskusji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie inkasa od 

osób fizycznych łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

j) Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i nie wnosząc do niego uwag  jednogłośnie 

zaopiniowali je pozytywnie. 

 

k) Komisja zapoznała się z sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Ochrony 

Zabytków i Opieki nad Zabytkami. 

Do przedstawionego sprawozdania uwag nie wniesiona, został przyjęty jednogłośnie. 

  

l) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę: 

Wójt Gminy powiedział, że tutaj się nasuwa tylko jedno pytanie do dyrektorów, 

dlaczego dopłacamy stażystom, a wypłacamy nadgodziny nauczycielom. 

Danuta Węgierska powiedziała, że stażysta na podstawie obowiązujących przepisów  

nie może mieć nadgodzin. Wyjaśniła, skąd wynikają różnice. Stażysta nie musi być 

zatrudniony przez cały rok. We wszystkich gminach wygląda to tak samo, że 

stażystom się dopłaca, a pozostali mają nadgodziny. 

Komisja jednogłośnie przyjęła w/w sprawozdanie. 

 

m) Sprawozdanie z działalności GOPS za 2014 rok 

Danuta Tomaszewska – Kierownik GOPS celem wprowadzenia omówiła w/w 

sprawozdanie. 

Komisja w wyniku dyskusji  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w 

sprawozdanie. 



 

n) Komisja po zapoznaniu się z informacjami Wójta Gminy jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

o) Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

p) Projekt uchwały w sprawie w sprawie ustalenia stawki za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

Wójt Gminy przedstawił propozycje wysokości opłaty za odpady zbierane i odbierane 

w sposób selektywny 13 zł, i mieszany 20 zł 

Danuta Węgierska na ostatnim spotkaniu była mowa że gmina nie może udzielać 

żadnych zwolnień. Słyszała, że od 1.02 ustawa zezwala na zwalnianie. 

Wójt Gminy poinformował, że nie ma zwolnień przedmiotowych, można zwalniać z 

całej opłaty. 

Danuta Węgierska zaproponowała, żeby przygotować broszury uświadamiające 

mieszkańców o kosztach związanych z gospodarowaniem odpadami.. Żeby wiedzieli, 

że gmina musi to wszystko rozliczyć i może tych śmieci dzięki temu będzie mniej i 

niższe koszty i opłaty. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami Wójta Gminy oraz po przeprowadzonej 

dyskusji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wysokość stawek opłaty za odpady 

zbierane i odbierane w sposób selektywny 13,00 zł od osoby, za odpady zbierane i 

odbierane w sposób zmieszany 20,00 zł od osoby. 

 

q) Komisja  jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  przyjęcia 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

r) Komisja po zapoznaniu się z informacjami Wójta Gminy oraz po przeprowadzonej 

dyskusji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie inkasa od 

osób fizycznych łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 



s) Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2015 rok. 

 

ad. 2 .Komisja opracowała harmonogram swych prac na rok 2015, który stanowi załącznik   

do niniejszego protokołu. 

 

      ad,. 3. Członkowie Komisji zapoznali się z treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia.   

Komisja jednogłośnie przyjęła w/w protokół 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                Przewodniczył: 

 

 Barbara Gandziarowska                    Ryszard Kaczor 

                      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 


